
Az on-line fórumon is fontos kérdés volt 

   .... a Fő utca rekonstrukciója Cser-Palkovics András polgármester szerdán
az ismert közösségi portálon tartott on-line lakossági fórumot,
  

    

      

    

  

   amelyen többen is arról érdeklődtek, elkészül-e valóban a meghatározott időre a Fő utca
rekonstrukciója:

  

    

  

   &quot;Tisztelt polgármester Úr!
   Érdeklődnék, hogy a Fő utca tényleg elkészül e az előre meghatározott időre?
   Az előre eltervezett ütemben haladnak? Szerintem ez idén létfontosságú kérdés!!!!&quot; _
tette fel a kérdést Szabó István.

  

    

  

   A polgármester a következő választ adta:
   &quot;Tisztelt Szabó Úr!
   Kérdését nagyon köszönöm. Igen, a tervezett ütemben halad a beruházás.
   A kivitelezőnek június 30-ig kell átadni a Fő utcát. Sajnos a magas árajánlatok miatt újra
kellett pályáztatni, de így 200 millió forinttal kerül kevesebb pénzbe a beruházás.&quot;

  

    

 1 / 1


